
ÕPILASESINDUSEL UUS PRESIDENT 

 

Möödunud teisipäeval valiti meie armsas väikeses koolis uus 

õpilasesinduse president.  

Selleks osutus… MARIE-LIISBET PAJU 9. KLASSIST. 

Meil oli au uut presidenti küsitleda ning saime temalt palju 

huvitavaid vastuseid. 

 

Kas teil oli presidendiks kandideerimine ette planeeritud? 

 

„Jaa, ma olin selle peale mõelnud, aga polnud kindel, kas soovin 

või ei soovi kandideerida. Kui võimalus tuli, siis miks mitte." 

 

Mis mulje on teil hetkeseisuga selle aasta õpilasesindusest jäänud? 

 

„Hetkel pole väga muljeid olnud, varsti on tulemas esimene kohtumine. Praegu tundub 

põnev ja hea võimalus ennast proovile panna." 

 

Kas teile meeldib see idee, et olete  õpilasesinduse president? 

 

„Algul oli hirmutav, kuna mõtlesin, et kas ma ikka saan hakkama, aga järele mõeldes on 

see ikkagi väga hea võimalus." 

 

Milline oleks meie kooli õpilasesindus, kui see oleks perfektne? 

 

„Minu jaoks oleks perfektne õpilasesindus koht, kus saab oma arvamust avaldada ja 

hoolitsetakse õpilaste heaolu eest." 

 

Soovime meie kallile esindajale tuult tiibadesse ja palju edu!  

 

Presidenti küsitlesid Berit Vaarma ja Indra Lokk. 


